
Arbejdsmarkedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 17. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 415
Ministeren skriver i sit svar på alm. del spørgsmål 304, at Rambøll beskriver,
at Specialfunktion job og Handicap i Vejle har en velfungerende formidling af
viden på handicapområdet til landets jobcentre. I redegørelsen står der:
"Samtidig er det under en fjerdedel af jobcentermedarbejderne, når man fra-
regner nøglepersoner, der føler, at de får dækket deres behov via Special-
funktionen", og senere anføres: "Således angiver 20 pct. af de tidligere kom-
munale sagsbehandlere mod 7 pct. af de tidligere statslige sagsbehandlere,
at de slet ikke føler, at de med tiltagene fra Specialfunktionen får dækket de-
res behov for information”. Dette udækkede behov kan ramme især de ikke-
forsikrede ledige i form af en mindre målrettet sagsbehandling. Opfatter mini-
steren sådanne udsagn som garanter for velfungerende formidling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Skau Björnsson (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Bjoernsson@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helle Sjelle
formand
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